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pero, na ktorej sme, samozrejme, 
trvala dva dni. Cesta do Zvolena  bola úmorná dlhá 
a   
internáte, ktorý bol v centre 
mesta. Po príchode do 
intráku sme s pani 

stravné lístky 
a 

mali perfektné 

a 

prekvapilo, akú sme mali výdatnú stravu. 
 trinástej hodine 

v 
Najprv bolo zvítanie 
s organizátormi, medzi ktorých patril aj 
Patrik Herman, Po príhovore sme boli rozdelení 
na tri skupiny. V o, kto 
má s 

 

 vychádzkou na 
Zvolenský hrad. Unavení sme sa vrátili na 

internát, kde sme  sa 
vrátili do svojich izieb. 

 

Mika. Dostali sme 
a k tomu 
Dúfam, 

na budúci rok aj 
s 

 

Marek 
 


